
GREIPSTAD  SKYTTERLAG 
 

Side 1 
 

 
 
 
Referat styremøte 20.juni 2012 

 

Til stede: Jarle Aarhus, Henry Øvland, Helge Omdal, Øystein Skisland, Bjørn Mølland, , 
Gry K. Vatnedalen 

Fraværende:  Torgeir Jåtun 
 

 
 

Sak 13-12. Gjennomgang av det som har skjedd med ny 15m og dugnad i forbindelse 

med denne 
Vi kan anta at dugnaden kan starte ca 1.september. Denne skal fordeles på 
håndballgruppa, pistolgruppa og skytterlaget. Mest fornuftig at alle jobber samme dag 
med hvert sitt arbeidsområde. Det skal planeres og ordnes diverse ute rundt 
parkeringplasser osv, kjøkken og maling av gulv i skytterhallen, samt setting opp av 
noe lydvegger i skytterhallen, pluss diverse annet småting.  JAA jobber med å få ned 
prisen ytterlige på anlegg fra Kongsberg. 
 

Sak 14-12.  Medlemskontingenten: utsendelse, konto og formularer. Hva gjør vi til neste 

år for å ha best mulig kontroll. Forslag om æresmedlemmer. 
Det har vært positiv tilbakemelding vedr utsendelse av kontingent fra elgskytterne. 
Neste år bør imidlertid fakturaen være på ’fakturapapir’ slik at det ikke misforståes. 
Varig æresmedlem fra noen år tilbake er Erling Øvland og det er kommet nytt forslag 
om enda et varig æresmedlem, nemlig Ingvar Aarhus. Forslaget tas opp på årsmøte i 
november. 
Det bør skaffes noe type plakett til å ha på skytterhus for varige æresmedlemmer. 
Årlige æresmedlemmer kåres etter hvem som har de 3 beste resultatene pr år.  
 

Sak 15-12. Dugnad som ble avtalt sist styremøte. Hvordan ligger vi ann og er det mer 

som må bli gjort. 
Dugnad er for så vidt i rute. Maling gjenstår. Dette må fikses før de ansvarlige reiser 

på skole til høsten. 

Sak 16-12. Banestevne, fremtidige medaljer 
Det er bedt om tilbud fra Holte fabrikker i Arendal og fra Lohne i Bergen. Litt treghet 
hos leverandører. GKV har kontroll på dette, og venter inn tilbud i uke 27. Så fort ting 
er klare, blir medaljer til årets stevne bestilt, samt også til neste år. Mulighet for å 
bestille for enda flere år. Det hentes inn tilbud på forskjellige type medaljer, også med 
ny preging av logo, da den gamle var med gevær/pistol. 
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Sak 17-12. Tilbud på testbenk 
Det sjekkes priser på testbenk og det må sjekkes internt i laget om det er interesse at 
laget innehar en slik benk. 

Sak 18-12. Eventuelt 
-GKV handler inn søppelbøtte og egnede søppelposer til toalettet. Det er uheldig at 
våtservietter havner i tanken. Plakat til veggen må også lages. GKV fikser denne. 
Det må også lages et laminert skilt til utsiden som viser hvor toalettet er. JAA ordner. 
-Åpning av ny 15m bane mot slutten av november. Lage til en fest hvor vi inviterer 
representanter fra kommunestyret, DFS, administrasjonen, banken, sponsorer. 
Lagskyting og premiering til beste lag.  HO sjekker premier. 
-Skytterlagsfest for den nye 15m banen, typisk familiefest/voksenfest slik vi hadde 
etter Evjedugnaden. Utdeling av forskjellige premier, noe ala det vi har hatt på 
landsskytterstevnet. GKV sjekker litt med interessen hos folket. Jannike Eidså er med i 
komiteen. Må ha med et par til utenfor styret.  
 
 

Ref Gry K. Vatnedalen  


